
 
 

Zápis z jednání Komise Rady HMP pro sport a tělovýchovu dne 19.11.2013 
 

Přítomni:  
Mgr. Petr Bříza, JUDr. Helena Chudomelová, Mgr. Jan Kalousek, CSc., Ing. František 
Beneš, Ing. Antonín Weinert, CSc., Ing. Marie Kousalíková, JUDr. Monika Krobová Hášová, 
Ing. Pavel Richter 
Omluveni:, Mgr. Lukáš Manhart, Petr Dolínek, Neomluven: Mgr. Ivan Kabický   
Hosté: Mgr. Stanislav Hanovský, vedoucí odd. sportu, volného času a projektů SMS MHMP 
 
Předseda Bříza přivítal všechny přítomné a zahájil jednání v 15:20 hod. 
Členové komise odsouhlasili navržené body programu v tomto znění: 
 
1. partnerství v oblasti sportu na r. 2014 – prioritní akce na r. 2014 a žádosti došlé na  I. 
čtvrtletí 2014 
2. Informace - o stavu vyřizování povodňových škod na pražských sportovištích 
3. informace – výroční zpráva za oblast sportu v Praze v r. 2013 
4. informace  - nový formulář pro vyúčtování dotací v oblasti sportu za r. 2013 a k němu 
připravený workshop (4. 12. 2013) 
5. různé - diskuze  
 
 
1.) partnerství - žádosti došlé na  I. čtvrtletí 2014 a prioritní akce na r. 2014  
Členové komise byli seznámeni předsedou Břízou s návrhem na financování partnerských 
akcí hl. m. Prahy pro oblast sportu na 1. čtvrtletí roku 2014 podaných k termínu uzávěrky 
15.10.2013. Po krátké diskuzi, která k návrhům proběhla, byly diskutovány žádosti podané 
po termínu uzávěrky, dal předseda komise hlasovat o návrzích. 
Hlasování: 8 ano – 0 ne – 0 zdržel se 
Usnesení: Komise schvaluje seznam partnerských akcí v partnerství hl. m. Prahy pro oblast 
sportu na I.čtvrtletí roku 2014 i s navrženými částkami dle předloženého návrhu (viz. příloha 
č.1 tohoto zápisu). 
 
Následně byli členové komise seznámeni s návrhy na vybrané prioritní sportovní akce v 
partnerství pro rok 2014. Předseda komise informoval členy o aktuálních změnách v oblasti 
partnerských akcí na r. 2014 (nově 2 akce Prague Open v tenisu – jednu bude pořádat TK 
Sparta Praha a druhou I. ČLTK; a doplnění akce Grand Prix Marathon). Proběhla krátká 
diskuze k předloženým návrhům na prioritní akce, ve které zmínila JUDr. Krobová, že 
Modrá Hvězda se chystá v r. 2014 pořádat MS v ploutvovém plavání. V krátké diskuzi bylo 
řečeno, že odbor SMS bude do prosince aktualizovat názvy, termíny konání těchto akcí a 
ověří možnosti přidělení finančních podpor v souvislosti s podporou de minimis dle 
legislativy EU.  
 
2.)informace - o stavu vyřizování povodňových škod na pražských sportovištích 
Členové komise byli seznámeni předsedou komise s celkovým stavem vyřizování 
povodňových žádostí o finanční podporu na odstranění škod způsobených na sportovištích 
při povodních v r. 2013. Bylo konstatováno, že z 30 žádostí je možné již řešit více než 



polovinu žádostí cca 17. Dále byla diskutována možnost získání finančních prostředků ze 
zdrojů EU. Komise byla upozorňena Mgr. Hanovským na to, že finanční prostředky ze 
státního rozpočtu a tedy i z EU určené na povodně, nebude možné přidělit pro privátní 
sféru.  Komise doporučila radnímu Manhartovi, aby nadále sledoval vypořádání pojistných 
událostí a připravil návrh na možné přidělení prostředků hl. m. Prahy určených na povodně 
v oblasti sportu ještě v r. 2013, s tím, že prostředky budou moci žadatelé vyčerpat a 
vyúčtovat až do 30.6.2014. Komise vzala informaci o stavu žádostí o odstranění 
povodňových škod na vědomí.   
 
3.)informace – výroční zpráva za oblast sportu v Praze v r. 2013.  
Předseda komise seznámil členy komise s výroční zprávou pro oblast sportu v Praze za rok 
2013 a komise ji vzala na vědomí bez připomínek. 
 
4.)informace  - nový formulář pro vyúčtování dotací v oblasti sportu za r. 2013 a k němu 
připravený workshop (4.12.2013) 
Předseda komise seznámil členy s tím, že odbor SMS připravil nový elektronický formulář 
pro vyúčtování finančních prostředků přidělených v oblasti sportu za r. 2013. K formuláři, 
který bude již brzy vyvěšen na webových stránkách www.praha.eu je připraven workshop 
pro sportovní svazy (4. 12. 2013 od 16,00 -18,00 uč. č. 601 Jungmannova) určený pro 
příjemce dotace v programu VIII. Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
V 16,00 odešla JUDr. Krobová- Hášová 
 
5.)různé - diskuze  
V diskuzi informoval členy komise předseda Bříza o návštěvě zástupců hl. m. Prahy v 
Bruselu v rámci prezentace Prahy jako kandidáta na titul Evropské hlavní město 
sportu roku 2016.  
Dále byl v diskuzi diskutován rozpočet pro oblast sportu na r. 2014. Bylo řečeno, že by měl 
být v návrhu v nezměněné podobě jako v roce 2013, tedy ve výši 350 mil. Kč.  
Komise žádá radního Mgr. Manharta, aby zástupkyni ředitele Magistrátu pro sekci finanční 
a správy majetku Ing. Javornickou zadal analýzu využití přerozdělených finančních 
prostředků z loterií na území jednotlivých MČ v celém kalendářním roce 2013, které měly 
být použity v souladu s usnesením ZHMP ze dne 13.12.2012. 
 Mgr. Hanovský vysvětlil, že první dvě období 2013 již oddělení pro potřeby radního a 
grantové komise již zdokumentovalo. 
Komise vzala tyto informace na vědomí 
 
V závěru pak předseda komise vyzval členy k hlasování o návrhu usnesení: Komise bude o 
návrhu prioritních akcí pro rok 2014 hlasovat per rollam v průběhu měsíce prosince.  
Hlasování: 7 ano – 0 ne – 0 zdržel se 
Jednání bylo ukončeno v 16,15 hod. 
 
Schválil     
Mgr. Petr Bříza : 
předseda komise 
 
 
 
Zapsal 
Mgr. Michal Hanžlík: 
tajemník komise 

http://www.praha.eu/

